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Nézz csak körül, most dél van és csodát 

látsz, 

az ég derűs, nincs homlokán redő, 

utak mentén virágzik mind az ákác, 

a csermelynek arany taréja nő 

s a fényes levegőbe villogó 

jeleket ír egy lustán hőskö 

gyémántos testű nagy szitakötő. 

 

Ipolytölgyesi Község Önkormányzati választás eredménye (nem jogerős) 

 

Érvényes szavazólapok száma: 147db 

A polgármester választás 

1. Kissné Staud Hajnalka  független jelölt  84 szavazat 

2. Holeczné Nagy Mária  független jelölt  44 szavazat 

3. Bitó László Attila   Nép Pártján   10 szavazat 

4. Tuboly-Szebellédi Diána  független jelölt    6 szavazat 

5. Czibulya Ervin   független jelölt    3 szavazat 

 

 

Képviselő választás 

 

1. Váci Bernadett   független jelölt  96 szavazat 

2. Kanizsay Zoltán   független jelölt  75 szavazat 

3. Leányfalvi Attila Pál   független jelölt  65 szavazat 

4. Kepes István    független jelölt  49 szavazat 

5. Stefkó Martin    független jelölt  43 szavazat 

6. Szedlárné Pertl Gyöngyi  független jelölt  42 szavazat 

7. Moll János    független jelölt  34 szavazat 

8. Dr.Tuboly Tamás   független jelölt  23 szavazat 

9. Kámán Viktória   független jelölt  20 szavazat 

10. Drinka Ferencz Mátyás  független jelölt  15 szavazat 

11. Bitó László Attila   Nép pártján   12 szavazat 

12. Czibulya Ervin   független jelölt  12 szavazat 

13. Tuboly-Szebellédi Diána  független jelölt  12 szavazat 

 

Radnóti Miklós: Június 



Tisztelt Tölgyesiek! 

 

Vége a választási kampánynak! Október elsejétől az új Polgármester és Képviselő-

testület kezdi meg a munkáját. Gratulálunk az új polgármesternek és képviselőknek! 

Beszédes és elégedettségre okot adó az eredmény: kifejeződött a fiatalítás és az új arcok 

iránti igény. Az is örvendetes, hogy a legtöbb képviselői szavazatot nő kapta és a 

polgármester is Ipolytölgyes történetében először lett nő!  

A kampányban sokféle véleményt és elképzelést megismerhettünk. Meglepően 

gyakran hangzott el a közösség iránti vágy. A kampány idején tartózkodtam a saját 

véleményem kinyilvánításától, de most engedjenek meg néhány mondatot: Először is 

köszönet minden jelöltnek, aki a faluközösségünk  szolgálatára ajánlkozott! A 

kampány üzenetekben jónéhány pontatlanság volt. Valamennyi polgármester-jelöltnek 

felajánlottam, hogy az Önkormányzat helyzetéről, eddigi munkájáról tájékoztatást 

adok. Szinte senki sem élt ezzel a lehetőséggel. (Bitó László Attila kampányával nem 

foglalkozom.) A jelöltek közül az eddigi képviselőkön kívül senki sem volt korábban 

falugyűlésen, közmeghallgatáson, falufejlesztési fórumon. Két dolgot fontosnak tartok 

tisztázni: a képviselő-testületi ülések nyilvánosak, ezeken bárki részt vehet. A 

meghívók a honlapunkon és a hivatalos hirdető táblánkon találhatók meg. A tíz év alatt 

ezzel a lehetőséggel senki sem élt, csupán a meghívottak, az egyes ügyekben érintettek 

voltak jelen. Az ülésekről hangfelvétel készül, ez alapján íródik meg a jegyzőkönyv, 

ami szintén nyilvános, hozzáférhető. Ha valaki úgy érzi, hogy van alapja egyes, az 

eddigi munkánkat kritizáló állításoknak, - kérem, jelezze, szívesen adunk rendkívüli 

közmeghallgatás, falugyűlés keretében tájékoztatást. Sok olyan terv megfogalmazódott 

a kampány során, amit elődeim és én is alaposan körbejártunk már, de ésszerű 

megoldást eddig nem találtunk. Ilyen zebra és a gyorshajtás ügye. Elődeim is, én is 

szerettük volna a közösségi életet fellendíteni. E téren rengeteg kudarc ért bennünket. 

Rendezvényeink iránt minimális a helyi lakosság érdeklődése. Ez egyébként 

országosan jellemző nehézség.  

Rendkívüli három és fél hónap következik, októberig még hivatalban van a régi 

Testület. Gondolom, az újak alig várják, hogy megkezdhessék a munkát. Az új 

képviselőknek ajánlott részt venni a nyáron ritkább testületi üléseken, bár döntési joguk 

még nincs. Az új Polgármesterrel mostantól minden pénzügyi döntést egyeztetek. 

Vojtek Kriszti utódjáról is ő fog dönteni. Amíg nincs állandó munkatársunk a 

Községházán, a nagykaput gyakran zárva találhatják. Hívjanak telefonon, ha nem 

tudom felvenni a telefont, visszahívok. Sürgős esetben ismételjék meg a hívást. Ezt 

látva, azonnal visszahívok. A korábbi testületi határozatok alapján soron következő 

beruházásokat folytatjuk. Tehát, nekifogunk a buszmegállói rámpának és a temetői 

urnafal építésének is. 



 

Nagy sikerrel zajlott le az idei 

Pünkösdi Foci kupa. A jó 

hangulatú tornán öt felnőtt és 

három iskolás korú csapat mérte 

össze a tudását. öröm számunkra, 

hogy a focipályánkat szívesen 

használják más falukból is. 

Sajnáljuk, hogy az Ipoly 

túloldaláról idén egyetlen csapat 

sem tudott eljönni.  

 

Első helyezett lett 

a gyermek csapatnál a 

Kék Duna 

Sportegyesület, 

míg a felnőtteknél 

Vámosmikola csapata. 

 

 

 

 

 

 

 

Falufejlesztés:  

Hamarosan elkészül a falut északi irányból védő töltés. Ha marad a csapadékos idő, 

akkor talán még a füvesítése is sikerülhet a nyár elején. Folyamatosan tisztítjuk az 

érintett kertek végeit, hogy a falunak ez a része is olyan ápolt és szép 

legyen, mint amilyenné a Kossuth utca déli oldali kertek vége lett.  

 

Megérkezett a tuskómarógép. Hamarosan megkezdjük a 

használatát, de a sok eső miatt a kaszálások egyelőre lekötik a 

munkaidőnket. Tuskómarási igényt viszont már lehet jelezni és 

amint megkezdjük a közterületi tuskók marását, utána a magán 

kertekben is elvégezzük ezt a falugondnok szolgálat 

keretében.  

 

Gokart garázs épült a Művelődési ház udvarában. 

Mostantól sokkal könnyebbé válik a gokartok kiadása. A 

gokartokat továbbra is csak szülői felelősségvállalásra 

adjuk ki. Erről nyilatkozatot kell aláírni átvételkor.  

 



Ma, június 10-én komposzt WC épül a gokart garázs mögé. A Művelődési ház udvara 

ezentúl sosem lesz zárva, hogy a WC megközelíthető legyen éjjel-nappal.  

 

A jövő évben induló víziturizmus fejlesztési projektre készülve beszereztünk egy 12 

személyes csónakot. A kenuknál sokkal stabilabb csónakkal nem csak az Otthon lakóit 

tudjuk nagyobb biztonsággal vízi élményekben részesíteni, de a tölgyesi idősebbek is 

bátran kipróbálhatják. Bíztatok mindenkit, aki eddig a kenuk kisebb stabilitása miatt 

még nem szállt vízre, jelentkezzen, jöjjön, ismerje meg a folyót a vízről. A tölgyesi 

stégtől a Letkésiig egy óra könnyed 

evezés, gyönyörködés a természetben. 

Minden biztonságos és tiszta, utcai 

ruházatban el lehet indulni. (Már a 81 éves 

Beer Miklós püspök úr is bejelentkezett 

evezésre.)  Polgármesterségem utolsó 

nyarán szeretném minél több olyan 

személynek megmutatni az evezés 

szépségét, aki még nem ült csónakban az 

Ipolyon. Ezt kiemelt feladatomnak tekintem, keressenek bizalommal! 

 

Májusban az Aktív és Ökoturisztikai Fejlesztő Központ beadta azt a pályázatot, aminek 

részeként mintegy nettó 350 millió Forintos fejlesztés valósulhat meg Ipolytölgyesen. 

Az Iskola ingatlan korszerű vízitúra bázis lesz, benne egy modern Ipoly múzeummal.                                               

A fogyatékossággal élő személyek által is használható csónakokkal, kerékpárokkal (- 

amiknek akár négy kereke van). 

 

Megkapta a Műemléki Felügyelettől az engedélyt a templom külső felújítási terve. A 

kivitelezői ajánlatok beérkezése után kiválasztott vállalkozó remélhetőleg még idén el 

is végezheti a munka nagyobbik részét. 

 

Vigyázat, csalók a láthatáron! Már nem egyszer fordult elő falunkban, hogy 

ereszcsatorna szerelő brigádok ajánlkoztak azonnali és meglepően alacsony áron 

ereszcsatorna cserére. Jellemzően idősebbek számára tesznek ilyen ajánlatot. Kérjenek 

írásos árajánlatot, elérhetőséget és halasszák későbbre a döntést. 

 

Radnai Bertalan 

 

Szelektív hulladékszállítás 

időpontja 

 
 

július 03.  és július 31. 


